

期刊著作：

1. Kuo, N.W., Jien, S.H., Hong, N.M., Chen, Y.T. and Lee, T.Y. (2016). Contribution of urban runoff in Taipei metropolitan area to dissolved inorganic nitrogen export in the Danshui River, Taiwan. *Environmental Science and Pollution Research*, 24:578-590. [SCI, IF=2.914]
2. Chen, Y.T., Borken, W., Stange, C.F. and Matzner, E. (2012). Dynamics of nitrogen and carbon mineralization in a fen soil following water table fluctuations. *Wetlands*, 32, 579-587. [SCI, IF=1.854]
3. Chen, Y.T., Bogner C., Borken, W., Stange, C.F. and Matzner, E. (2011). Minor response of gross N turnover and N leaching to drying, rewetting and irrigation in the top soil of a Norway spruce forest. *European Journal of Soil Science*, 62, 709-717. [SCI, IF=2.818]
4. Chen, Y.T., Borken, W., Stange, C.F. and Matzner, E. (2011). Effects of decreasing water potential on gross ammonification and nitrification in an acid coniferous forest soil. *Soil Biology and Biochemistry*, 43, 333-338. [SCI, IF=5.290]

研討會論文：

1. Engling, G., Chen, Y.-T., Wu, Y.-C., Rinehart, L.R., Carrico, C.M., Sullivan, A., Holden, A., Kreidenweis, S.M., Collett, J. L., Jr. and Hao, W.M. (2007). Chemical and physical characteristics of smoke particles from laboratory combustion of biomass. The 5th Asian Aerosol Conference. (Oral presentation by Engling).
2. Chen, Y.-T., Yeh, C.-F., Liu, M.-C., Wu, M.-J., Lo, Y.-C., Chu, H.-C., Feng, C.-M., Chen, L.-J., Chen, K.-S., Wang, C.-P., Hsia, Y.-J., Matzner, E. and Chang, S.-C. (2006). The investigation of nutrients and hydrological cycling in the Yuanyang Lake montane cloud forest in Taiwan. *Resources Science*, 28(3) 171-177. (in Chinese with English abstract, (Oral presentation by Chen)
3. Chang, S. -C., Yeh, C. -F., Wu, M. -R. Chen, Y. -T., Hsia Y. -J. and Wu, J. -T. (2004). Fog deposition and chemistry in a subtropical montane cloud forest in Taiwan. Second International Symposium, Mountains in the Mist: Science for Conserving and Managing Tropical Montane Cloud Forest, 27 July - 2 August 2004, Waimea, Hawaii, USA. (Oral presentation by Chang).

書籍篇章：

1. 陳耀德 (2022)。企業永續暨 ESG 管理之理論與實踐 (下) -企業永續報告書重大性分析實務暨案例。財團法人臺灣永續能源研究基金會，臺灣，台北，頁 100-109。

2. 許家偉、陳昇鴻與陳耀德 (2017)。資本市場與聯合國永續發展目標 (SDGs) - 影響力投資 (Impact Investing) 關鍵角色, 企業永續指南 - 邁向聯合國永續發展目標。財團法人臺灣永續能源研究基金會, 臺灣, 台北, 頁 64-74。
3. 許家偉、陳昇鴻與陳耀德 (2016)。打造企業長期永續經營的組織韌性 (Resilience) - 從參與道瓊永續指數 (DJSI) 開始, 企業永續基石 - 企業社會責任與非財務揭露。財團法人臺灣永續能源研究基金會, 臺灣, 台北, 頁 123-137。
4. 許家偉、陳耀德與陳昇鴻 (2014)。GRI G4 指引內容解析, 綠色新藍海 - 企業永續發展關鍵報告。財團法人臺灣永續能源研究基金會, 臺灣, 台北, 頁 88-99。
5. Chang, S. C., Yeh, C. F., Wu, M. J., Chen, Y. T., Hsia, Y. J. Wang, C. P., and Wu, J. T. (2011). Fog deposition and chemistry in a sub-tropical montane cloud forest in Taiwan. In Bruijnzeel, L. A., Scatena, F. N., Hamilton, L. S. (eds.) Tropical montane cloud forests: science for conservation and management. Cambridge University Press, pp 378-386.